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ID Onderwerp Fractie Vraag Antwoord Agendapunt
1 Lichtbeleid VVD pagina 10 Wettelijk kader, 2e alinea: er 

wordt genoemd een verplichting ten 
aanzien van besparing opgenomen in het 
SER akkoord, opgegaan in het 
Klimaatakkoord. De tekst suggereert dat in 
het akkoord een energiebesparing is 
opgenomen van jaarlijks 46000 kWh. Waar 
in het klimaatakkoord is dit benoemd, met 
pagina? Of is dit een eigen vertaling van de 
verplichting

De 46.000 kWh is berekend op 
basis van de bekende verbruiken 
van de afgelopen jaren. Om tot 
en met 2023 in de pas te lopen 
om de besparingsdoelen te 
halen is een minimale besparing 
van 46.000 kWh nodig. Het is 
dus een berekening en het staat 
niet in de wet of het akkoord.
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6 Lichtbeleid VVD Op deze pagina wordt aangegeven dat de 
totale investering 4,9 miljoen bedraagt, 
deze investering is opgenomen in de 
perspectiefnota. Welke perspectiefnota, 
welke pagina? Wel is opgenomen 
vervanging ledverlichting 15 k wordt dit 
punt bedoeld? Zo ja, hoe lang loopt deze 
post kapitaallasten en is dit bedrag 
exclusief of inclusief de 75k die wordt 
genoemd.

- De 8 jaar voor het verledden 
van de OV komt uit de 
Perspectiefnota 2020, pagina 
69. - Voor het in 8 jaar (2021-
2028) verledden van de 
openbare verlichting is een 
krediet benodigd van € 
4.837.000. Als in 2028 alles 
verled is, vallen we terug naar 
een veel lager niveau voor de 
vervanging van lichtmasten en 
armaturen vanaf 2029. Hiervoor 
is een bedrag geraamd van € 
75.000. Beiden tezamen, de 
verledding in acht jaar + het 
budget voor 2029 vormen de € 
4.912.000. - Feitelijk hoort de € 
75.000,- niet bij de Verledding, 
maar omdat deze in de 
Perspectiefnota was 
meegenomen, is voor de 
financiële aansluiting dit bedrag 
in het lichtplan ook zichtbaar 
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gemaakt. - De 15k heeft 
betrekking op een verlaging van 
het bestaande, structurele 
budget voor openbare 
verlichting dankzij een voordeel 
op het energietarief en een 
voordeel in het onderhoud van 
de reeds verledde verlichting. 
Deze verlaging staat los van de 
investering voor de nog te 
verledden verlichting.  Zie in 
iBabs bij de vergaderstukken 
Lichtbeleid de bijlage voor de 
tabel met financiering.

4 Lichtbeleid VVD Bij onze bezoeken aan inwoners bleek dat 
verlichting in veel gevallen belangrijk 
werden gevonden aan subjectieve 
veiligheid. Dit bleek ook uit het eerdere 
experiment in het buitengebied. Er ontstaat 
subjectieve onveiligheid bij het weghalen 
van verlichting. De indruk van de VVD is 
dat dit comfort van verlichting voor 
inwoners wordt onderschat. Van inwoners 
beleven verlichting als onveilig naar 
plezierig is nogal een kloof zo leert de 
praktijk. 1. Welke drie beleidsvoornemens 
uit het beleidsplan gaat hier het verschil in 
maken. 2. Hoeveel verlichting gaat 
verwijderd worden in de gemeente?

1. Hiervoor wordt verwezen naar 
de doelen 2020-2024 genoemd 
in hoofdstuk 1, samenvatting - 
Onderzoek naar sociale 
veiligheid - Wanneer het gaat 
om uitschakelen en verwijderen 
van verlichting doen we dat 
samen met bewoners - We gaan 
lokale experimenteren 2. In 
2014 hebben we 10% verlichting 
uitgeschakeld (vorig lichtbeleid). 
Aan het nieuwe beleid hebben 
wij geen concrete doelstelling 
verbonden. De hoeveelheid 
verlichting die verwijderd gaat 
worden zal afhangen van het 
maatwerk dat wij in overleg met 
inwoners zullen realiseren.
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2 Lichtbeleid VVD Ook vanuit het duurzaamheidsprogramma 
bestaat de wens om de openbare 

Het versneld verleden van de 
openbare verlichting staat o.a. 
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verlichting versneld in 8 jaar te voorzien 
van energiezuinige verlichting: op welke 
pagina kan ik de wens dit in 8 jaar te doen 
vinden.

vermeld op pagina 19 en 21 van 
het Duurzaamheidsprogramma. 
Het voorstel om dit in acht jaar 
te doen is een eigen, afgewogen 
keuze waarbij we hebben 
gekeken naar de benodigde 
financiering en de praktische 
haalbaarheid zonder dat dit tot 
in lengte van jaren gaat duren.

2020 8.2. 
Lichtbeleid 2020-
2024

3 Lichtbeleid VVD Er wordt gesproken over de wettelijke 
energiebesparing tot 2024 op licht: waar 
staat deze wettelijke verplichting voor de 
Gemeente Heerenveen? Graag de letterlijke 
tekst uit de betreffende wet.

Het is niet opgenomen in de 
wet, wel in het Energieakkoord 
voor duurzame groei, september 
2013. Zie pagina 49. In het 
energieakkoord is door partijen 
afgesproken het energieverbruik 
in Nederland te doen 
verminderen. De VNG heeft 
namens de gemeenten het 
akkoord getekend.
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14 Lichtbeleid FNP Hoe passe de nije plannen foar masten mei 
ljochtreklame by de snelwegen yn dit 
belied? Wat kin de ynfloed fan de gemeente 
op de ferljochting by sportfjilden wêze?

Met het nieuwe lichtbeleid 
steken we niet in op regelgeving 
maar gaan we het gesprek aan 
om kunstlicht in de openbare 
ruimte en op sportvelden terug 
te dringen. Dit gesprek zullen 
we voeren met inwoners, 
ondernemers en verenigingen. 
Door middel van onderzoek gaan 
we lichtvervuiling monitoren en 
actie ondernemen.  Foar de 
utfiering fan it nije ljochtbelied 
steat it petear foarop, net de 
feroardening. Wy sille undersikje 
op hokker plakken yn us 
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gemeente de utstrieling fan 
keunstljocht tefolle is. Dernei 
sille wy yn goed oerlis mei 
belutsen ferienigings en 
undernimmers sjen oft en op 
hokker wize de utstjit fan 
keunstljocht beheind wurde kin.

19 Start 
centrumvisies 
Akkrum en 
Jubbega.

PvdA -komt er ook nog een soortgelijke aanpak 
voor Aldeboarn?

Voor Aldeboarn zitten we nog in 
de oriënterende fase. Er een 
startbijeenkomst voor een 
DorpsOntwikkelMaatschappij 
(DOM= provinciale regeling) om 
in eerste instantie zoveel 
mogelijk te stroomlijnen. De 
eerste gesprekken tussen 
partijen uit het dorp, provincie 
en gemeente vinden begin 
september plaats.
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11 Vvgb 
Kromhoutsree
d 6, Jubbega

FNP Wat binne de gefolgen foar it behear fan 
Minibospark wannear de ried ynstimt mei 
dit beslút. De wenning wêr it no om giet 
wie yn it ferline de bedriuwswenning fan de 
kamping.

Het aanpassen van de 
gebruiksvoorwaarden van de 
woning van Kromhoutsreed 6 en 
het handhavingstraject van 
Kromhoutsreed 6A zijn twee 
verschillende trajecten.  In die 
zin zal het wel of niet afgeven 
van een verklaring van geen 
bezwaar geen gevolgen hebben 
op het beheer van Minibospark. 
De zorg voor goed beheer is de 
verantwoordelijkheid van de 
eigenaar.
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